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RAPORT DE ACTIVITATE 
al consilierului local Florin-Sebastian Stana. 
pentru anul 2020 
 
 
 
 
 
Context legislativ 
 
Activitatea consilierului județean este reglementată de Codul Administrativ adoptat prin 
Ordonanța de Guvern nr. 57 / 2019 din 05.07.2019. La Secțiunea 2 - Obligațiile aleșilor 
locali, art. 225, este menționată obligativitatea aleșilor locali de a prezenta un raport anual de 
activitate: 
 
„Art. 225: Dispoziţii privind obligaţiile de informare pentru aleşii locali 
(2) Fiecare consilier local, respectiv consilier judeţean, precum şi viceprimarii, respectiv 
vicepreşedinţii consiliului judeţean sunt obligaţi să prezinte un raport anual de activitate, 
care este făcut public prin grija secretarului general al unităţii/subdiviziunii 
administrativteritoriale.” 
 
 
 
Participarea la ședințele Consiliului Local Municipal 
 
Pe parcursul anului 2020, după preluarea mandatului de consilier, au avut loc un număr de 9 
(nouă) ședințe ordinare și extraordinare ale Consiliului Local: 
 
Nr Data Ședința Participare 
1 02.11.2020 Extraordinară 1 Prezent 
2 02.11.2020 Extraordinară 2 Prezent 
3 06.11.2020 Extraordinară Prezent 
4 16.11.2020 Extraordinară Prezent 
5 26.11.2020 Ordinară Prezent 
6 18.12.2020 Extraordinară Prezent 
7 18.12.2020 Ordinară Prezent 
8 23.12.2020 Extraordinară Prezent 
9 28.12.2020 Extraordinară Prezent 
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În prima ședințe a CLM Arad, pe 02.11.2020, a fost votată componența comisiilor de 
specialitate. În prezent, sunt membru în comisia pentru Buget-finanțe și activități economice, 
unde ocup poziția de secretar. În această calitate, am participat la toate ședințele comisiei, 
pentru avizarea proiectelor supuse dezbaterii în cadrul ședințelor CLM prezentate mai sus. 
 
 
 
Principalele subiecte asupra cărora am intervenit în cadrul ședințelor: 
 
Ședința extraordinară 1 din 02.11.2020  

– alături de colegii consilieri ai USR PLUS, am propus o nouă structură a comisiilor de 
specialitate, care să grupeze mai bine domeniile de interes ale acestora. 
Amendamentul a fost adoptat de CLM. 

 
Ședința extraordinară 2 din 02.11.2020  

– am cerut asigurări din partea executivului că municipiul Arad nu va suporta din 
bugetul propriu nicio parte a costurilor pentru drumul expres Arad – Oradea. 

 
Ședința ordinară din 26.11.2020  

– am luat cuvântul pentru a motiva abținerea consilierilor USR PLUS de la votul asupra 
evaluării managerului Teatrului de Stat. Raportul de evaluare este pur formal, nu 
există o analiză a performanței, o comparație cu alte instituții similare, nota acordată 
este exagerată. Documentația a fost transmită consilierilor cu întârziere. 

 
Ședința ordinară din 18.12.2020  

– am luat cuvântul pentru a solicita o mai largă dezbatere a proiectelor precum PUZ-ul 
care prevede amplasarea unui magazin de bricolaj, a unui hipermarket, a unei clădiri 
de birouri și a unui centru comercial, pe terenul fostei fabrici IMAR (alături de un 
teren unde un alt PUZ prevede construirea unui complex rezidențial cu 2.500 de 
apartamente, fără școală, grădiniță sau dispensar). Dacă va fi implementat, proiectul 
va genera mari probleme de trafic în zonă; 

– am intervenit de asemenea pe subiectul termoficării, atrăgând atenția că acest sistem 
este prea afectat de pierderi și debranșări pentru a mai putea fi eficientizat, că degeaba 
investim în peticirea sa, pe ici pe colo. Soluția este să renunțăm la el și să montăm 
centrale mai mici, de apartament, scară sau cvartal; 

– am avut o intervenție prin care am explicat votul consilierilor USR PLUS împotriva 
proiectului de majorare a tarifelor la stația de compost: pierderea operatorului este 
cauzată de calculul necorespunzător al parametrilor economici și nu trebuie transferat 
spre populație, prin majorarea tarifului. 

 
Ședința extraordinară din 28.12.2020  

- am luat cuvântul, solicitând detalii despre proiectul pentru care s-a solicitat transferul 
unui teren în suprafață de 8 ha de către CJ Arad. Deoarece nu ne-au fost prezentate 
aceste detalii, grupul consilierilor USR PLUS s-a abținut la acest proiect; 

- am intervenit pentru a explica abținerea consilierilor USR PLUS la proiectele de 
majorare a impozitului pentru clădirile a căror fațade sunt degradate: procedura a fost 
amânată prea mult, iar timpul rămas proprietarilor pentru a repara clădirile sau a 
demara aceste reparații e prea scurt. 
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Proiecte de hotărâri inițiate și co-semnate 
 
Am inițiat un proiect de HCL pentru achiziția de urgență a 400 de tablete, având în vedere că 
achiziția celor 18 mii de tablete de către Primărie se va realiza foarte târziu (undeva în 
semestrul II, cel mai probabil). Aceste tablete erau destinate cazurilor urgente: elevi din 
familii cu venituri reduse, cu mai mulți frați sau din ani terminali. Din păcate, întârzierea cu 
care a fost procesat proiectul de către aparatul de specialitate al primarului a făcut ca el să nu 
mai poată fi implementat. 
 
Alături de colegii consilieri ai USR PLUS am co-semnat două proiecte de HCLM pentru 
modificarea regulamentelor de funcționare pentru Teatru și Filarmonică, astfel ca tele munca 
să devină posibilă și să evite intrarea în șomaj tehnic a angajaților celor două instituții. 
Ambele proiecte au fost adoptate de CLM Arad. 
 




